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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Az illegális gumitelepekről" 

Tisztelt Miniszter Úr!

 

A  közelmúltban  Devecseren,  Lentiben,  Nagykölkeden  és  Sorkifaludon  kerültek  elő  illegális
használt  gumi  telepek.  A  halmokban  álló  abroncsok  nem  csak  vizuálisan  teszik  tönkre  a
településeket, de környezet károsítóak és tűzveszélyesek is. Amint az sajtó értesülésekből kiderült a
halmozódó gumik nem egyik napról a másikra kerültek oda, hanem módszeresen, évek alatt hordták
Magyarországra, főként Ausztriából.

Az  üggyel  a  helyi  sajtón  túl  a  napokban  az  osztrák  állami  televízió  is  foglalkozott.  Az  ORF
riportjából az derül ki, hogy a szálak akár a kormányig is vezethetnek. A hírműsorban megszólaló
Tompos Márton képviselőtársam szerint Rogán Antal államtitkárának, Benkő Tamásnak a testvére,
Benkő Péter gyanúsítható az abroncsok magyarországi lerakásával.

A nagykölkedi  telep  esetében  a  telep  tulajdonosa,  a  Szombathelyi  Távhőszolgáltató  Kft.  2022
januárjában tett ügyészségi feljelentést. Egy nagykölkedi helyi lakos 2022 februárjában írt levelet a
Körmendi Rendőrkapitányságra. Most, 2023 júliusában a nyomozás továbbra sem jutott el addig,
ameddig  újságírók  és  helyi  civilek  már  régen.  Vagyis  tulajdoni  lapokból,  céginformációkból,
tettenérésekből egyértelműen meghatározták,  hogy ki is az az elkövető, aki a használt gumit az
erdőben,  vagy  éppen  engedély  nélkül  különböző  telepeken  hagyja  több  ezer  tonnányi
mennyiségben.
 
 A fentiekkel kapcsolatban tisztelettel kérdezem Miniszter úrtól:

1. Hol tart az ügyek kivizsgálása?

 



2. Egyesítették-e az egyértelműen egy elkövetői körhöz tartozó négy esetet?

 

3. Miként lehetséges az, hogy a büntetőügy felderítése másfél éve egy helyben áll?

 

4.  Hogyan  fordulhatott  az  elő,  hogy  2022  márciusában  a  Körmendi  Rendőrkapitányság
bűncselekmény hiánya miatt meg akarta szüntetni a nyomozást? Végül 2022 júliusában csakis az
ügyészségi utasításnak köszönhetően kezdték újra.

 

Válaszát várva.

 

Tisztelettel,

Ungár Péter

LMP

Budapest, 2023.07.27.
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